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Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 38 /09  UR-protokoll oktober 2009..................................................................................... 1 
Sak 39 /09  Lille Bislett - status ................................................................................................. 1 
Sak 40 /09  Falck Ytters plass .................................................................................................... 1 
Sak 41 /09  Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2009 - 2011 for Bydel St. Hanshaugen ............. 1 
Sak 42 /09  Saksbehandling og mandat for saksforberedende komiteer....................................2 
Sak 43 /09  Kort status fremdrift og valgte løsninger for Bislettgata ........................................ 2 
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Sak 38 /09  UR-protokoll oktober 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

 Sak 39 /09  Lille Bislett - status 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar statusoppdatering av Lille Bislett til orientering. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet er veldig fornøyde med at saken endelig er satt på kartet. Ungdomsrådet 
ønsker og forventer at rådet får delta i prosessen fremover. Det er viktig at barn og ungdoms 
ønsker om og behov for aktiviteter blir ivaretatt i utarbeidelsen av Lille Bislett.  
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 40 /09  Falck Ytters plass 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet ser i rusmiddelpolitisk handlingsplan at det finnes tiltak og hjelp til ungdom 
som sliter med rusproblemer og til forebyggende arbeid blant ungdom og er positive til det. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 41 /09  Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2009 -  2011 for Bydel 
St. Hanshaugen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
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Bydelsutvalget vedtar Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2009 – 2011 for Bydel St. 
Hanshaugen. 
 
Behandling: 
Ungdomsrådet er svært fornøyd med planen spesielt med områdene som omhandler barn og 
unge. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 

 Sak 42 /09  Saksbehandling og mandat for saksforbe redende 
komiteer 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren legge frem forslag til endringer i ”Reglement for råd og 
komiteer” som innebærer at det fra 1.1.2010 gjennomføres følgende endringer i den politiske 
behandlingen av saker i bydelen: 
1. Sakene som behandles i bydelsutvalget behandles kun i én av bydelsutvalgets komiteer i 

forkant. Saker det ikke er naturlig at behandles i en av bydelsutvalgets komitéer før BU-
møtet behandles av arbeidsutvalget. Sakene behandles i rådene som i dag. 

2. Komiteene eller arbeidsutvalget innstiller til bydelsutvalget. Bydelsdirektøren innstiller 
samtidig i sakene som i dag, og disse innstillingene legges til grunn for behandlingen av 
sakene i komiteene og arbeidsutvalget. 

3. Bydelsutvalget delegerer sin myndighet i rene høringssaker til komiteene, slik at disse 
sakene ikke lenger behandles i bydelsutvalget. 

 Bydelsutvalget ber om at bydelsdirektøren legger opp til en evaluering av endringene høsten 
2010. 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 43 /09  Kort status fremdrift og valgte løsnin ger for Bislettgata 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget viser til flere uttalelser de senere år med ønske om tilbakeføring av 
busstrafikken til Bislettgata, og at Sofies gate igjen blir enveiskjørt. Bydelsutvalget ser 
nå, ved oppstart av reetablering av Bislettgata,  at bydelens synspunkter ikke har blitt 
vektlagt i denne saken. Bydelsutvalget mener at de helse- miljø og trivselsmessige 
gevinstene av en tilbakeføring av busstraseen til Bislettgata vil være store, og ber på 
nytt om at dette vurderes.   
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2. Sekundært ber bydelsutvalget om at det vurderes en løsning med enveis 
trafikk/busstrafikk i Sofiesgate/Louises gate, for å minske trafikkbelastningen i dette 
området.  

 
Behandling:  
Ungdomsrådet ønsker trolleybussene, som finnes i flere andre storbyer, også til Oslo. De gikk 
i Oslo mange år tilbake.  
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

• Valg. Det har vært vanskelig  å få gjennomført valg ved skolene i høst. Det mangler  
uorganisert representanter fra begge skolene. Ea skal organisere valg på Ila skole 
23.nov.. Andreas organisere valg på Marienlyst skole. Fra elevrådet ved Marienlyst  
skole er Bendik Eeg Hansen valgt. Elevrådsrepresentanten fra Ila skole er ikke klar 
ennå. Viktig at alt er klart til desembermøtet. 

• Lille Bislett ble debattert under bydelsutvalgssakene. 
• Handlingsplanen. Det arbeides med tiltakene som er omtalt i handlingsplanen. Tiltak 

”Byttedager” tar Andreas opp med rektor på Marienlyst skole. Det skal planlegges for 
gjennomføring av dagen i løpet av våren 2010. 

• Lokalavisen. Ungdomsrådet kontakter lokalavisen i januar for å informere om nytt 
ungdomsråd. 

• Tildeling av midler til lokale tiltak. Ungdomsrådet vil diskutere kriteriene for tildeling 
på desembermøtet. Informere om midlene både ved å sette opp plakater og i 
lokalavisen. 

• UKM (ungdommens kulturmønstring). Bydelen inviterer til et stort informasjonsmøte 
om UKM 24.nov kl.15 for rektorene og FAU ved de fire bydelsskolene, 
ungdomsrådet, fritidsklubbene og bydelsadministrasjonen. Andreas og Jakob 
representerer ungdomsrådet. 

• SUR (Sentralt ungdomsråd). Magnus refererte. Fyldig referat ligger på nettet.                       
• Flere av ungdomsrådet ønsker og delta på ungdommens bystyremøte i februar 2010. 

Valget tas når det nye ungdomsrådet er satt. 
• Juleavslutningen blir utsatt til januar 2010 slik at alle nye og ”gamle” representanter 

kan delta. 
 

 


